

Bill C-378, An Act to amend the Broadcasting Act (advertising on children's programs).—*Mr. Herbert.*

Bill C-379, An Act to recognize indigenous peoples among the founding peoples of Canada.—*Mr. Philbrook.*

Bill C-380, An Act respecting Crown corporations (not agents of Her Majesty).—*Mr. Herbert.*

Bill C-381, An Act to amend the Railway Act.—*Mr. Schumacher.*

Bill C-382, An Act to amend the Canada Elections Act (leave of absence).—*Mr. Friesen.*

Bill C-383, An Act to amend the Senate and House of Commons Act (independent members of the House of Commons).—*Mr. Jones.*

Bill C-384, An Act respecting employment with the Government of Canada not covered by the Public Service Employment Act.—*Mr. Orlikow.*

Bill C-385, An Act to amend the Department of Employment and Immigration Act (handicapped persons).—*Mr. Friesen.*

Bill C-386, An Act to amend the Criminal Code (abortion).—*Mr. Oberle.*

Bill C-387, An Act respecting representation in the House of Commons.—*Mr. Towers.*

Bill C-388, An Act to provide for full employment in Canada.—*Mr. Broadbent.*

Bill C-389, An Act to amend the Canada Evidence Act (incriminating statements).—*Mr. Orlikow.*

Bill C-390, An Act to amend the Bank of Canada Act.—*Mr. Lambert (Bellechasse).*

Bill C-391, An Act to amend the Broadcasting Act (equal time to opposition parties).—*Mr. Orlikow.*

Bill C-392, An Act to amend the Criminal Code (abortion).—*Mr. Rondeau.*

Bill C-393, An Act respecting the age of retirement.—*Mr. Mitges.*

Bill C-394, An Act to amend the Public Service Staff Relations Act (strike ballots).—*Mr. Forrestall.*

Bill C-395, An Act to amend the Broadcasting Act (advertising on children's programs).—*Mr. McGrath.*

Bill C-396, An Act respecting the holding of a national plebiscite on the separation of Québec from Canada.—*Mr. Schumacher.*

Bill C-397, An Act to divide the calendar year into three Parliamentary semesters.—*Mr. Baker (Grenville—Carleton).*

Bill C-398, An Act to amend the Narcotic Control Act.—*Mr. Friesen.*

Bill C-399, An Act to amend the Criminal Code (pornography).—*Mrs. Appolloni.*

Bill C-400, An Act to amend the Criminal Code (pornography).—*Mr. Reid.*

Bill C-378, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion (annonces publicitaires au cours de programmes destinés aux enfants).—*M. Herbert.*

Bill C-379, Loi incluant les autochtones au nombre des peuples fondateurs du Canada.—*M. Philbrook.*

Bill C-380, Loi concernant les corporations de la Couronne (non mandataires de Sa Majesté).—*M. Herbert.*

Bill C-381, Loi modifiant la Loi sur les chemins de fer.—*M. Schumacher.*

Bill C-382, Loi modifiant la Loi électorale du Canada (congé).—*M. Friesen.*

Bill C-383, Loi modifiant la Loi sur le Sénat et la Chambre des communes (députés indépendants à la Chambre des communes).—*M. Jones.*

Bill C-384, Loi concernant les emplois au gouvernement du Canada qui ne sont pas régis par la Loi sur l'emploi dans la Fonction publique.—*M. Orlikow.*

Bill C-385, Loi modifiant la Loi sur le ministère de l'Emploi et de l'Immigration (handicapés).—*M. Friesen.*

Bill C-386, Loi modifiant le Code criminel (avortement).—*M. Oberle.*

Bill C-387, Loi concernant la représentation à la Chambre des communes.—*M. Towers.*

Bill C-388, Loi visant à assurer le plein emploi au Canada.—*M. Broadbent.*

Bill C-389, Loi modifiant la Loi sur la preuve au Canada (déclarations incriminantes).—*M. Orlikow.*

Bill C-390, Loi modifiant la Loi constituant en corporation la Banque du Canada.—*M. Lambert (Bellechasse).*

Bill C-391, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion (temps de diffusion égal aux partis de l'opposition).—*M. Orlikow.*

Bill C-392, Loi modifiant le Code criminel (avortement).—*M. Rondeau.*

Bill C-393, Loi concernant l'âge de la retraite.—*M. Mitges.*

Bill C-394, Loi modifiant la Loi sur les relations de travail dans la Fonction publique (scrutins de grève).—*M. Forrestall.*

Bill C-395, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion (annonces publicitaires au cours de programmes destinés aux enfants).—*M. McGrath.*

Bill C-396, Loi concernant la tenue d'un plébiscite national sur la séparation du Québec du Canada.—*M. Schumacher.*

Bill C-397, Loi divisant l'année civile en trois trimestres parlementaires.—*M. Baker (Grenville—Carleton).*

Bill C-398, Loi modifiant la Loi sur les stupéfiants.—*M. Friesen.*

Bill C-399, Loi modifiant le Code criminel (pornographie).—*M^{me} Appolloni.*

Bill C-400, Loi modifiant le Code criminel (pornographie).—*M. Reid.*